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Biilaqe 3 BO corona d d 26 auqustus 2020

Inhoudeliike opmerkinqen VWS bit opschalinqsplan d d 24 auqustus 2020

Op basis van de versie van eerder deze week zijn de volgende opmerkingen aan GGD

GHOR NL meegegeven Ten tijde van hetschrijven van deze nota is het nog niet mogelijk
geweest om te toetsen hoe deze punten een plek in het aangepaste opschalingsplan gaat

krijgen
In het plan mist nog de uitwerking op de vraag hoe om te gaan met extra vragen die

voortvloeien uit BCO Tijd en capaciteit die nodig is voor hetdoen van o a analyses
beleidsadviezen richting VR advisering richting instanties doelgroepen binnen de

regio
De discussie over taakdifferentiatie komt wel terug maar niet in de uiteindelijke
aantallen die blijft 3250 Dit kan wellicht in het volgende plan terugkomen maar

dan in deze versie daar een haakje voor maken

Wat niet vooruit kan worden geschoven naar volgende plan in September
verwachten we niet 30 000 testen maar 37 500 Dat betekent dat de GGD GHOR

zich moet voorbereiden op 5 37 500 1875 BCO s

Daamaast missen we hetonderdeel herijking uitgangspunten Naast deze insteek zijn
er nog een aantal andere factoren die de bco capaciteit beinvloeden denk aan de

doorlooptijden de belmomenten de naleving van de quarantaine
In het verlengde daarvan zien we de performance indicatoren niet terug

Onderbouwing uitgangspunten die heroverwogen worden kunnen beter geformuleerd
worden Waarom geen aanpassing 8 uur Op welk aantal contacten per index is dit

aangepaste plan gebaseerd Goed om dat expliciet te maken en of dat is herijkt op

basis van de post lockdown fase De tekst verhoudt zich niet tot de

internationale ECDC richtlijn voor BCO s Expliciet maken waarom dat wel niet het

geval is

Defensie er is al veel meer te zeggen over de bijdrage van defensie Dit opnemen en

ook aangeven waar dit dan verlichting geeft Aangeven dat het om verschillende

aspecten gaat Coordinate capaciteit ed

Bij het nieuwe sturingsmodel wordt niet duidelijk waarom en dus hoe de opschaling
snel geregeld kan worden Weliswaar wordt gezegd dat er dagelijks wordt gekeken
maar niet duidelijk is waarom in tegenstelling tot nu dan wel mensen direct inzetbaar

zijn Dat kan niet alleen afhangen van de twee wijzigingen van afgelopen periode nl

opgeleide mensen en de landelijke schil contacten laten bellen

Wie nu wat besluit en wanneer is niet duidelijk
En nog een vraag over VCO s dat wordt nu in het rijtje ’nieuwe taken gezet Ons

inziens was dat al een taak We kunnen ons wel voorstellen dat het een grotere

aanslag op de capaciteit legt gezien de huidige aantallen Dan is het goed om daar in

je berekening van de opschaling en dagelijkse verdeling van de capaciteit een soort

verdeelsleutel voor te hebben dat de regie s met een vliegveld altijd meer capaciteit
kunnen claimen


